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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Készül terv annak érdekében, hogy az import 
gyümölcs ne szorítsa ki az azonos minőségű hazait?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az mfor.hu portálon megjelent „Katasztrófák sora a hazai gyümölcstermésben - Minden drágább
lesz„ cikk vegyes képet vázol fel nekünk a hazai zöldség és gyümölcs veszteségekkel kapcsolatban:

„Ledó tájékoztatása szerint az átlagtermés - leginkább a fagykár miatt - 20-25 százaléka várható
idén a kajszibaracknál, az őszibaracknál a szokásos 35-40, a cseresznyénél 30, a meggynél 50, az
alma esetében 50 százaléka terem majd meg.

(…)

Szinte minden gyümölcsből Magyarországon kevesebb lesz, mint tavaly vagy az elmúlt évek átlaga.
Ez  pedig  kihatással  lesz  az  árakra  is  -  mondta  Ledó  Ferenc.  Az  árak  teljes  elszabadulásától
megvédi  a  fogyasztókat,  hogy  az  importált  termények  majd  ellensúlyozzák  valamennyire  a
drágulást. Az áremelkedést az is féken tartja, hogy a frisspiaci szükségleteket nagyjából kielégíti a
hazai termésmennyiség.

A FruitVeB elnöke szerint viszont egyértelmű, hogy gyümölcsféléknél a frisspiaci árak magasabb
lesznek, mint az elmúlt években megszokottak. A zöldségeknél viszont nagy baj nem lehet, mivel
ezek nagyobb része üvegházakból,  fóliasátrakból  származik,  ami biztosítja,  hogy kiegyenlített  a
termés.”

Kérdezem Önt:

Készül terv annak érdekében, hogy az import gyümölcs ne szorítsa ki az azonos minőségű
hazait?



Budapest, 2020. június 24.
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